
Zápis z výroční členské schůze ZO ČSV Opatovec, 
konané 11. 9. 2022 od 14 hodin v Opatovské hospodě. 

Program:  

I. zahájení schůze,  

II. schválení programu nadcházející členské schůze,  

III. přečtení a schválení zápisu z minulé členské schůze,  

IV. došlá pošta,  

V. výroční zpráva, 

VI. pokladní zpráva 2020 a rozpočet na rok 2021,  

VII. zpráva revizní komise,  

VIII. výběr členských příspěvků a léčení,  

IX. výběr podkladů pro dotaci 1.D, 

X. plán práce a činností na rok 2022 

XI. diskuze, jubilea, 

XII. závěr. 

__________________________________________________________________________________  

 

1. Př. Pešek uvítal přítomné členy a zahájil schůzi. 

2. Př. Pešek přednesl návrh programu nadcházející členské schůze, který by jednohlasně schválen.  

3. Př. Slanina přečetl zápis z minulé členské schůze konané 30. 1. 2022. Byl bez připomínek schválen.  

4. Př. Slanina v rámci došlé pošty obeznámil přítomné členy s následujícím: 

Zápis z plenárního zasedání OO ČSV Svitavy konaného dne 24. 3. 2022. 

Nařízení Státní veterinární zprávy – Mimořádná veterinární opatření – Ochranná pásna 
včelího moru. 

Zápis z jednání výboru OO ČSV Svitavy ze dne 30.8. 2022 v restauraci Astra ve Svitavách. 

Oběžník č. 1/2022. 

5. Př. Pešek přednesl Výroční zprávu za rok 2021. 

6. Př. Kopecký seznámil členy s pokladní zprávou za rok 2021. Příjmy, výdaje a zůstatky pokladny a 
účtu u Poštovní spořitelny Svitavy. Dále přítel Kopecký seznámil členy s návrhem nového rozpočtu 
pro rok 2022, který byl jednohlasně schválen. 

7. Př. Trčka přednesl zprávu revizní komise o kontrole hospodaření naší organizace. Nebyly zjištěny 
žádné závady. 



8.  Byl přednesen návrh a navýšení členských příspěvků o 20 Kč na každé včelstvo. Důvodem navýšení 
jsou rostoucí náklady na léčivo. Připomínku měl př. Merkuda, pro navýšení členských příspěvků není 
dle jeho názoru důvod. O navýšení bylo hlasováno, 19 členů s návrhem souhlasilo, 1 nesouhlasil, př. 
Merkuda, žádný člen se nezdržel hlasování. Navýšení příspěvku o 20 Kč na včelstvo bylo schváleno od 
roku 2023. Nová výše příspěvku bude 50 Kč na včelstvo. 

9. Př. Slanina a př. Pešek vybrali od členů podklady pro dotaci 1.D. a provedli evidenci odevzdaných 
dokumentů. Požadavek na dotaci 1.D. Hlášení počtu včelstev a jejich umístění. Statistické výkazy. 
Plné moci k převzetí částky dotace. Potvrzení o umístění včelstev, v případě, že člen má včelstva 
umístěná mimo spádovou oblast naší organizace. 

10. Př. Pešek přednesl Plán práce a činností na rok 2022. Členové k plánu práce neměli žádné dotazy 
ani doplnění a byl jednohlasně schválen. Př. Pešek přečetl usnesení výroční členské schůze, které bylo 
jednohlasně schváleno.  

11. Diskuze. Výlet v roce 2023 na farmu Kolomý. Dárkové koše jubilantům, kteří nebyli účastni 
výroční členské schůzi zajistí př. Pešek př. Grundovi, př. Slanina př. Šafránkovi. 

12. Závěr a ukončení schůze. 

  

Zapsal: Martin Dulkaj 

 

Usnesení výroční členské chůze ZO ČSV Opatovec, 
Konané 11. 9. 2022 

Výroční členská schůze: 

1, Bere na vědomí 

a) Informaci o účasti a schopnosti usnášení výroční členské schůze. Počet přítomných 20. Počet 
členů celkem je 30. Výroční členská schůze je usnášení schopná. 

2, Schvaluje 

a) Zprávu revizní komise 
b) Zprávu o činnosti za rok 2021 
c) Plán práce na rok 2022 
d) Pokladní zprávu a rozpočet pro rok 2022 

3, Ukládá 

a) Spolupracovat s obecními úřady 
b) Spolupracovat s okolními ZO ČSV 
c) Spolupracovat s místními zájmovými organizacemi 
d) Vybrat členské příspěvky a podíl odeslat na ÚV ČSV 
e) Posední ošetření provést aerosolem 
f) Zajistit odebrání a odeslání vzorků 
g) Před výroční schůzí provést revizi hospodaření 


